
 

        Grundejerforeningen Sletten      

 
Varde d. 29/8-2010 

 
Referat fra Bestyrelsesmøde d.  
Deltagere:  Jan Levsen (JL), Brian Jakobsen (BJ), Carsten Sørensen (CS), 
Michael N. Jensen (MJ), og Michael Hansen (MH) 
 
Manglende:   
 
Dagsorden: 1.   Valg af referent 
  2.   Rafn og Søn Aps. (Præsentation, tager ca. 30 min.) 
  3.   Økonomi inkl. del 5 i 2011 
  4.   Afklaring af EBA´s arbejds-område og kommunens 
  5.   Afklaring af sti-overdragelse 
  6.   Ændring af vedtægter 
  7.   Indskud for del 5 (ultimo 2009 eller 2010) 
  8.   EBA´s beskæring af grønne områder - skal vi ikke bede om en  
        plan? 
  9.   Drøftelse af fremtidig vedligehold af grønne områder - fagmand  
        på banen til tilbudsgivning? 
  10. Diverse 
  11. Næste møde 
 

 
1.  Valg af referent blev MH 
 
2. Muligheden for reduktion af ejendomsskat blev præsenteret og bestyrelsen 
besluttede at der skal afholdes et stormøde for grundejerne den 3/11 kl. 20:00. 
 
3.  BJ gennemgik hurtigt det forventede resultat og konklusionen var at 
økonomien holder budgettet. 
 
4.  CS taler med EBA og Kommunen. 
 
5.  Vi har fået et luftfoto fra kommunen der viser hvilke stier de har vedligehold 
på. Der tages kontakt til kommunen vedr. det sidste stykke sti på Isbjerg Møllevel. 
 
6.  De ændrede vedtægter vedr. del 5's optagelse i grundejerforeningen 
sendes til godkendelse hos kommunen. 
 
7.  Det blev besluttet at grundejerne på del 5 skal betale indskud i forhold til 
ultimo 2010, samt at der skal betales halvt kontingent, da delen overgik til 
grundejerforeningen i juli 2010 med der af følgende vedligeholdelsespligt. 
 
8.  Afventer punkt 4 og 9. 
 
9.  CS undersøger mulighederne. 
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10.  Vintertjeneste: JL tager kontakt til kommunen for at høre om deres 
prioritering af veje/stier på sletten, når dette er kendt skal resultatet offentliggøres 
på hjemmesiden, samt med omdelt seddel til alle grundejere. 
 
 MH orienterede omkring muligheden for de enkelte legepladsudvalg at få 
deres eget nyhedsområde på hjemmesiden. Del 4 har pt. fået koder og vejledning, 
afventer pt. tilbagemelding på brugervenligheden af vejledningen, før dette 
offentliggøres til resten af legepladsudvalgene. 
 
 BJ foreslog at regnskabet kunne komme på hjemmesiden. Besluttet at gøre 
dette snarest. 

11.  Næste møde er den 26/10-2010 kl. 20:00 hos MJ nr. 10 


